
 

Referat fra Kommunalt Foreldreutvalg (KFU) Strand 

Dato: 06.11.2024 
Tilstede: Ursula, Line, Kåre, Michelle, Kine og Gaute 
Arrangør: FAU Fjelltun 
Referent: Gaute 

 

Sak 1: Foreldrenettverk 

Det ble diskutert at foreldrenettverk fungerer godt på noen skoler, men er svært avhengig av 
engasjerte klassekontakter og aktive foreldre. KFU ønsker et enhetlig oppsett fra 
Strandaskolen som formidles til foreldre ved skolestart. Dette oppsettet bør forklare hva 
foreldrenettverk er, hvordan det bør organiseres, hvem som har ansvar for organiseringen, og 
hva som forventes av klassekontakter i løpet av et skoleår. 

Heidi foreslås som ansvarlig for å samkjøre informasjonen, slik at alle skoler i kommunen 
følger samme mal. Brit Barka kan være en ressurs?, Årshjulet på Fikså kan brukes som 
eksempel. Kine kan dele dette. 

 

Sak 2: Innsparinger på skolene – hvordan merkes det? 

Flere skoler opplever tydelige konsekvenser av innsparinger: 

• Fiskå: Sommerstengt SFO og redusert oppfølging på skolebussen. 
• Fjelltun: Reduksjon i støtteressurser fører til at elever med særskilte behov ikke 

lenger får individuell oppfølging, men må være i grupper. Mindre morsmålsstøtte enn 
tidligere i klasser med behov for dette. 

• Tau: Reduserte midler til sosiale aktiviteter som juleavslutninger og bortfall av 
trivselsvakter i friminuttene. 

• JUS: Ingen merkbare kutt rapportert. 

Det kom innspill om at lokalt næringsliv kan oppfordres til å sponse skolearrangementer, og 
et spørsmål ble stilt til Heidi om hvor mye av de ekstra statlige midlene som kommunen fikk 
tildelt i november, vil gå til de forskjellige skolene. 

 

Sak 3: Kommunal reflekskampanje 

Tilbakemeldingene fra kampanjen var positive, både med tanke på arrangementet og de 
utdelte refleksvestene. Likevel var oppslutningen lav, med kun 23 av totalt 80–90 deltakere 
fra Tau og resten fra Jørpeland. 



Det ble fremhevet at informasjonen ikke nådde godt nok ut. Selv om Ulf fra FAU Fjelltun 
tidlig sendte informasjon til både KFU-kontakter og skoleledere, opplevdes responsen som 
dårlig. Flere foreldre mente de burde fått beskjed tidligere. 

Innspill til skolene: 

• Rektorene på barneskolene må ‘være på ball’ og følge opp slik at lærere og foreldre 
blir informert 

• Lærere på 1. og 5. trinn må informere i klassene om reflekskampanjen, kanskje ha det 
som en klassekonkuranse med markering av klassen som har flest påmeldte til 
reflekskampanje? 

• Start skolens egen reflekskonkuranse (flere av skolene har dette) rett etter 
reflekskampanjen 

• Send tradisjonell ranselpost (ark) til foreldre med informasjon om arrangementet, 
foreldre blir overlesset med informasjon i IST og Spond, så informasjon på papir kan 
fungere godt. 

• Klassekontakter bør legge ut på Facebook sider (om klassen har dette) 

Ønske om at Heidi følger opp disse punktene og har direkte dialog med Ulf-Stian Haugen på 
FAU Fjelltun om hvordan dette kan gjøres for 2025. 

 

Sak 4: Mobilbruk og sosiale medier 

Alle skolene praktiserer mobilfri skole, men det kom fram at skolene i liten grad gir råd til 
foreldre om barns mobilbruk. FAU på Tau og Fjelltun har arrangert kurs med Barnevakten for 
foreldre, med varierende oppmøte. På Fjelltun skal Barnevakten også holde kurs for elever på 
3.–7. trinn i skoletiden. 

Det ble diskutert hvorvidt skolene burde kommunisere tydeligere råd om mobilbruk, tilpasset 
barnas alder. Med dagens kunnskap om utfordringer relatert til sosiale medier, ble det påpekt 
at slik informasjon kan være nyttig for både foreldre og barn. 

 

Sak 5: Nei til narkotika 

Staal og MIL planlegger å invitere foreldre til et kveldsforedrag om narkotikaforebygging. 
Arrangementet vil finne sted på Jørpeland og Tau i løpet av nyåret, med Kåre som 
koordinator. Hjerterommet på Fjelltun er foreslått som sted. Det ble understreket at slike tiltak 
er viktige for å involvere foreldre i forebyggende arbeid. 

 
 


